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Selectiecommissie 
aan het woord

Martien de Haan 
Martien de Haan wordt door de selectiecommissie voorgedragen 
voor herbenoeming vanwege zijn toegevoegde waarde tijdens zijn 
langdurige en actieve betrokkenheid bij De Horecabond sinds 1987. 
Met meer dan 40 jaar ervaring in de horeca en catering, en functies 
variërend van cao-commissielid tot al 20 jaar deelnemersraad/VO lid 
bij het Pensioenfonds Horeca & Catering, heeft hij een scherp inzicht 
in de sectoren. Zijn vermogen om bruggen te bouwen, gecombineerd 
met zijn onafhankelijke denkwijze, maakt hem tot een waardevolle 
toezichthouder. Zijn inzet voor de communicatie en betrokkenheid 
van kaderleden versterkt de verbinding tussen de werkvloer en de 
organisatie. 

Bert Veldman 
De selectiecommissie stelt voor om Bert Veldman te herbenoemen. 
Sinds 1967 is hij actief lid, heeft tal van kaderfuncties en diverse 
bestuursfuncties bekleed en is sinds 2001 lid geweest van het 
hoofdbestuur, waarvan dertien jaar als vicevoorzitter. Sinds 2021 is Bert 
voorzitter van de raad van toezicht en dat naar volle tevredenheid van 
het bestuur, de raad van toezicht, de werkorganisatie en de leden van 
de bond. Bert is met zijn ervaring en inzet voor de bond een onmisbare 
schakel in het toezicht op de organisatie. Met zijn visie op de toekomst 
van de bond en zijn vermogen om mensen te verbinden, blijft hij een 
waardevolle kracht binnen de raad van toezicht.  
 

Ronald van Driel 
De selectiecommissie draagt Ronald van Driel voor vanwege zijn 
uitgebreide bestuurlijke ervaring en zijn sterke betrokkenheid bij het 
onderwijs. Zijn expertise in het verbinden van onderwijs en bedrijfsleven 
maakt hem bij uitstek geschikt om strategisch toezicht te houden op de 
koers van De Horecabond. Vanuit zijn brede carrière heeft hij ervaring 
met de positie en belangenbehartiging van werknemers en brengt ook 
inzicht mee in de rol van werkgever. Ook is hij bekend met de rol van 
toezichthouder en brengt hij ook deze kennis mee. Met zijn analytisch 
vermogen en visie op duurzame inzetbaarheid zal hij een waardevolle 
bijdrage leveren aan de raad van toezicht.  
 
Erwin Kotten 
Erwin Kotten wordt voorgedragen vanwege zijn diepgaande ervaring in 
onze sectoren. Hoewel hij nog geen ervaring heeft als toezichthouder, 
brengt hij actuele kennis van de sector en een frisse blik op de 
uitdagingen binnen de horeca. Erwin brengt daarnaast de invalshoek 
in van de huidige generatie werkenden. Hij kan, vanuit de raad van 
toezicht, perspectief inbrengen en vragen over bijvoorbeeld: ‘Hoe 
combineer je werk en ambitie ook met een jong gezin en wat houdt 
dit in voor de invulling van je werk’. Zijn praktijkgerichte benadering en 
klantgerichtheid zullen een waardevolle aanvulling zijn voor de raad van 
toezicht.



Ronald van Driel

Ronald van Driel (1961) is zijn loopbaan gestart als beleidsmedewerker 
bij de toenmalige Bouw- en Houtbond FNV. Daarna heeft hij gewerkt 
bij organisaties, bestuurd door vertegenwoordigers van werkgevers- en 
werknemersorganisaties en het onderwijs. Vanuit meerdere functies 
en projecten heeft hij ervaring met vraagstukken van sectoren rond 
afstemming onderwijs-bedrijfsleven, onderwijs- en loopbaanbeleid, 
personeel en duurzame inzetbaarheid. 
 
“Momenteel ben ik directeur van Savantis, een stichting die mensen 
en organisaties helpt op het gebied van onderwijs, vakmanschap en 
duurzame inzetbaarheid. Mijn vrije tijd besteed ik onder ander aan mijn 
gezin en vrienden. Verder houd ik van  hardlopen, squashen, wandelen, 
lezen en koken. 
 
Ik stel mij verkiesbaar omdat ik met mijn kennis, ervaring en motivatie 
wil bijdragen aan De Horecabond als lid van de raad van toezicht. Een 
goede, moderne vakbond is belangrijk voor werknemers. Maar ook voor 
ondernemers en de sectoren horeca, recreatie en catering.” 
 
Samen kom je verder.



Erwin Kotten

Erwin Kotten (1980) werkt bij Huuskes als foodservicespecialist, waarbij 
zijn focus ligt op bedrijfsrestaurants en catering. Zijn werk draait om het 
ontwikkelen en verbeteren van cateringconcepten voor zowel bedrijven 
als zorginstellingen.

“Ik werk altijd vanuit een vraaggerichte benadering, zorgvuldig 
analyserend hoe ons huidige assortiment aansluit op wat onze klanten 
nodig hebben. Door de laatste trends en ontwikkelingen op de voet 
te volgen, zoals gezondere en duurzamere eetomgevingen, vertaal ik 
deze inzichten naar innovatieve concepten die ons aanbod versterken. 
Dit doe ik in nauwe samenwerking met de afdelingen marketing, 
assortimentsmanagement en inkoop. Ik zoek voortdurend naar 
nieuwe manieren om de eet- en cateringervaring voor onze klanten te 
verbeteren, met als doel hun verwachtingen steeds te overtreffen. 
 
“Droom, Denk, Doe.” - The Opposites 
 
In mijn vrije tijd geniet ik zoveel mogelijk met mijn gezin samen met 
mijn vrouw heb ik twee kinderen. We houden van actieve vakanties. Ik 
ben een groot liefhebber van eten en drinken en muziek speelt ook een 
grote rol in mijn leven. Mijn smaak is divers van Boudewijn de Groot 
tot de energieke beats van Carl Cox. Bovendien blijf ik graag fit door te 
hardlopen en te fitnessen.

Met veel enthousiasme stel ik me kandidaat voor de raad van toezicht 
bij de horecabond. Horeca, catering en recreatie vormen een rode 
draad door mijn leven en ik zie samenwerken als de sleutel tot 
vooruitgang. Als lid en sparringpartner van de raad van toezicht wil 
ik graag een bijdrage leveren aan het bevorderen van solidariteit en 
sociale rechtvaardigheid binnen de sectoren. 
 
Met een frisse blik en vanuit een diepgaande maatschappelijke 
betrokkenheid wil ik waardevolle verbindingen creëren bij het beleid 
van de horecabond en door middel van toezicht en advies graag mijn 
steentje bijdragen.” 
 
Wanneer we samenkomen en verbinding maken, ontdekken we de 
ware kracht om grenzen te verleggen en mogelijkheden te creëren.



Martien de Haan

Martien de Haan (1962) is al sinds 1987 lid van De Horecabond en is al 
lang actief op diverse vlakken, variërend van cao-commissielid tot al 20 
jaar deelnemersraad/VO lid bij het Pensioenfonds Horeca & Catering. 
Nu bekleed hij de functie van bestuurslid van de raad van toezicht.

Op 16 jarige leeftijd is Martien begonnen met een bijbaantje in een 
eetcafé op maandagavond. Daarna heeft hij als kok op diverse plekken 
in de sector gewerkt, á la carte keuken, partycatering en diverse grote 
hotels. Inmiddels is Martien werkzaam als zelfstandig werkend kok 
binnen de catering. Bij elkaar is hij ruim 40 jaar werkzaam binnen de 
horeca en catering.

“Als lid van de Raad van Toezicht heb ik de afgelopen 4 jaar, de FNV 
Horecabond zien veranderen naar De Horecabond. Met een geheel 
nieuw bestuur, een veranderende werkorganisatie met een nieuw 
elan en natuurlijk het vervolg van de ingezette reorganisatie. Deze 
veranderingen hebben nogal een impact gehad op onze mooie 
Horecabond. Als lid van de raad van toezicht heb ik daar een positieve 
bijdrage aan mogen leveren. De samenwerking met het bestuur en de 
werkorganisatie is uitstekend, er is ledengroei, de tekorten zijn danig 
teruggebracht. De toekomst ziet er voor De Horecabond rooskleurig uit. 
Natuurlijk is het nog geen gelopen koers, maar ik heb er alle vertrouwen 
in. Daarom heb ik me opnieuw verkiesbaar gesteld om De Horecabond 
als lid van de raad van toezicht samen met het bestuur nog sterker te 
maken de komende 4 jaar.”



Bert Veldman

Bert Veldman (1948) startte op 17- jarige leeftijd als leerling 
restaurant-kelner in een middelgroot Hotel Restaurant en klom op 
als oberkelner en later naar bedrijfsleider/manager. Kreeg daarnaast 
de verantwoording over de horecaexploitatie van de plaatselijke 
schouwburg. 1967-2001 begonnen als kaderlid waarvan 6 jaar als 
penningmeester en vervolgens 27 jaar als afdelingsvoorzitter. Lid van 
de cao-commissie horeca, bondsraadslid en congresafgevaardigde. 
Daarnaast voorzitter van diverse commissies. Vanaf 2001 tot 2021 lid 
van het hoofdbestuur waarvan de laatste 13 jaar als vice-voorzitter. 
Daarnaast 4 jaar voorzitter van de cliëntenraad van het UWV regio 
Oost. “Ik was mede betrokken bij de oprichting van het ledenparlement 
van het FNV, waarin ik ook 2 jaar zitting had. Eveneens ben ik 20 jaar 
mede betrokken geweest bij de regionale activiteitenteams. 2021-2025: 
voorzitter van de raad van toezicht en voorzitter overleggen bestuur en 
raad van toezicht.

De bezetting van de raad van toezicht is momenteel zorgelijk. In de 
afgelopen 4 jaar zijn 5 raad van toezichtleden gestopt en ondanks 
tussentijdse instroom hebben we tot op heden niet het gewenste 
aantal van 7 leden behaald. Mocht het congres de voordracht van de 
selectiecommissie overnemen, dan komen we nog maar op 5 leden uit. 
In overleg met de collega’s van de raad van toezicht en het bestuur heb 
ik mij nogmaals kandidaat gesteld maar daarbij ook aangegeven dat, 
mochten we de komende jaren wel op 7 leden uitkomen, ik tussentijds 
ga stoppen. Ik heb er overigens nog ontzettend veel zin in en ben zeer 
gemotiveerd om bij de raad van toezicht, via gezamenlijke cursussen, de 
bond in een voortvarend en bestendig vaarwater te brengen. 

In de afgelopen 10 jaar is onze bond in een stroomversnelling gekomen 
door een toekomstgerichte reorganisatie. Het fundament is ijzersterk, 
het huis erop is goed voorbereid op de toekomst en de inrichting 
daarvan kan ’à la minute’ aangepast worden aan de supersnelle 
veranderingen in de wereld.
 
Het nieuwe logo van De Horecabond is een prachtig baken van 
herkenning van de recreatie, catering en horeca.”  
 
Geloof in je eigen kracht!


